
Zápis z jednání pracovní skupiny TO Brdy a Podbrdsko, z. s.

Datum konání: 22.11.2023 ve 14:00 hodin

Místo konání: MěÚ Hořovice

Přítomní členové a členky pracovní skupiny:

Ing. Miroslava Paťavová  (Mikroregion Hořovicko)

Bc. Zuzana Kučerová  (město Příbram)

Jana Filinová (MAS Podbrdsko, Rožmitál p. T.)

Mgr. Luboš Kožíšek (město Mníšek pod Brdy, koordinátor)

Bc. Tereza Martanová ( TO Brdy a Podbrdsko)

Daniel Rambousek (Dobříš)

Hosté:

Ing. Aneta Palková (ředitelka MAS Brdy)

Program jednání pracovní skupiny:

1. aktualizovaný AP na rok 2024

2. aktualizovaný rozpočet na rok 2024

3. sociální sítě - přehled

4. průběžné info k recertifikaci

5. poutní turismus - podzimní focení (informace, výstupy)

6. návštěvnická karta/knížka ve spolupráci s Berounskem (informace, předběžný 
harmonogram)

7. info z centrály, podklady, výstupy z press tripu (AVE hodnota)

8. průběžné info ohledně dotace z MMR

9. různé

Jednání pracovní skupiny bylo zahájeno ve 14:15 hod., jednáním provází Mgr. Luboš Kožíšek.



1. aktualizovaný AP na rok 2024

AP v aktualizovaném vyhotovení obdrželi všichni přítomní členové.

Cyklotrasy – je naplánovaná schůzka s Arcibiskupstvím ohledně jejich pozemků po kterých 
povedou cyklotrasy.

Zimní běžecké trasy – město Příbram řeší aktualizaci mapy s VLS. Jakmile bude mapa připravená, 
budeme ji sdílet.

Pěší trasy/označování vrcholů vyšších než 800 m. n. m. – správa CHKO má výhrady k výšce 
vrcholových označníků (2,5 m), protože jsou výrazné v krajině. S CHKO budeme tuto záležitost 
ještě dále projednávat. Vrcholové označníky bude vyrábět Waldorfská škola v Příbrami - ukázali 
jsme si vizuálně, jak bude označník vypadat. Postup bude pomalý, protože WŠ vyrobí cca 3 
označníky za školní rok. Proběhla diskuze ohledně velikosti a stavu schránek na vrcholové knihy, 
bylo by vhodné nad velikostí schránek ještě zauvažovat a upravit velikost tak,aby se do nich kniha 
dobře vešla. Luboš Kožíšek se zmínil o razítkách, které by mohly být umístěny ve schránce u 
vrcholových knih a dále se řešilo, že by bylo vhodné přivázat tužky, aby u knih zůstávaly stále k 
dispozici a někdo je omylem neodnesl. Výhled z některých vyhlídek už je hodně zarostlý, proto se v 
lednu setkáme s VLS ohledně prořezu vyhlídek. Máme vytipovaných  11 osmistovek na označení. 
Jana Filinová navrhla, že si označovník na  osmistovku v jejich oblasti popřípadě zaplatí.

Brdoviny – podle situace výtisk 10 nebo 12 tis. kusů.

Tradice Brd a Podbrdska – vznikne prezentace v on-line variantě, téma by bylo prezentováno na 
webu a na sociálních sítích. Počítá se ale výhledově také s tištěnou verzí, ta se totiž bude velmi 
hodit TIC. Zuzana Kučerová zmínila,že by bylo vhodné aby každý připravil nápady za svou oblast a 
posléze by se to zkompletovalo.  Můžeme představit nové věci, co tu jsou, jako je Huť Barbora,...

Refresh pěších a cyklo výletů – úprava názvů tak, aby byly sjednocené a více vystihovaly, co od 
konkrétního výletu mohou lidé čekat. Nápady jsou vítány.

Naučné stezky Brd a Podbrdska – budeme financovat z vlastních zdrojů, nevyužijeme spolupráci s 
CSV.

Ochutnej Brdy a Podbrdsko – vychází z marketingové strategie, chceme tam zařadit gastro zážitky 
všeho druhu, takže i pivovary.

Dotkni se Brd – týká se CHKO a spolupráce s nimi. Jednalo by se o akce s edukativní složkou, 
obecně by se jednalo o pozorování přírody, putováním za studánkami apod. Dále by se v rámci 
spolupráce se správou CHKO v příštím roce vytvořili propagační materiály naučných stezek uvnitř 
CHKO.



Produkt Pustit k vodě – počítáme s ním v rozpočtu. Veškeré záležitosti kolem produktu Pustit k 
vodě se odvíjí od toho, co bude chtít Centrála cestovního ruchu pro Středočeský kraj, je to v její 
režii. DMO mají spolupracovat.

Zásobník nových produktů – nové mapy na nástupních místech do Brd řešíme s panem Přílepkem. 
Chceme, aby KČT zajistilo výměnu map na nástupních místech do CHKO Brdy.

Zásobník projektů – co bychom mohli realizovat my jako spolek. Aneta Palková navrhuje, aby obce 
samy řekly, jaké chtějí realizovat projekty a my jim s nimi finančně pomohli. Zuzana Kučerová si 
není jista, zda by to , v tuto chvíli, náš rozpočet zvládl, ale pokud se vše do budoucna bude dobře 
vyvíjet, je možné to dále promyslet.

Spolek TO Brdy a Podbrdsko přemýšlí nad fórem cestovního ruchu. Vedl by ho pan Špaček, který 
je na cestovní ruch odborník. Na fóru bychom zmínili, co plánujeme na nadcházející sezonu. Bylo 
by to organizované pro členskou základnu a zástupce těch, co bychom chtěli, aby do spolku 
přistoupili, dále pro IC, CHKO, … Miroslavě Paťavové se nápad líbí, souhlasí, všichni ostatní také.

Pracovní skupina s předloženým návrhem AP na rok 2024 souhlasí.

2. aktualizovaný rozpočet na rok 2024

Aktualizovaný rozpočet byl všem zúčastněným předložen. Pracovní skupina s návrhem souhlasí.

3. sociální sítě - přehled

Už od ledna začneme pracovat na úpravě webu, hlavně propojení kalendáře akcí. Pan Švenda nám 
postup odsouhlasil, měl určité výhrady k newsletteru. Návštěvnost webu byla vloni přes 60 tis., 
letos 42 tis., ale tato data nelze srovnávat z toho důvodu, že Google analytics 4 má jiné 
vyhodnocovací parametry. Za tento rok tedy nemáme použitelná data.

V měsíci říjnu si sociální sítě ve většině sledovaných ukazatelů vedly velmi dobře.

Aplikace Smart Guide – zjišťujeme, zda se zapojí jiné DMO a pak se rozhodneme, zda do toho 
půjdeme nebo ne. Zuzana Kučerová nám ukázala výstup za Příbram, není s ním spokojená, protože 
Smart Guide měl poslat heat mapu, což učinil až dodatečně a to ještě bez vysvětlivek a Svaté Hory. 
Kvalita zpracování neodpovídá slíbenému.

4. průběžné info k recertifikaci

Profil zákazníka nakonec nebude pod záštitou SCCR, jak bylo původně domluveno, ale průzkum 
nakonec nejspíš uděláme za pomoci vysoké školy. Budeme si moci zaplatit větší počet respondentů. 
Více informací bude od Hany Musílkové.

Recertifikace  – musíme ji odevzdat do 12.12.2023, takže na tom v tuto chvíli usilovně pracujeme.



5. poutní turismus - podzimní focení (informace, výstupy)

Poutní turismus – putování za perlami Berounska, Brd a Podbrdska – začínalo by se v Mníšku pod 
Brdy a šlo by se směrem na Beroun.

spolek Svatá Ludmila – chce přes naše území vést novou stezku světce Vintíře, stezka teď končí v 
Blatné a chtěli by ji vést přes Rožmitál, Svatou horu a přes Hřebeny na stranu Berounskou. Budou 
oslovovat KČT a města přes která trasa povede. Den poutníků – celonárodní akce, která by se udála 
na Skalce. Zuzana Kučerová navrhuje propojení více míst – nějaký program, tisková zpráva, 
propagace našeho tématu Poutní turismus. Zajistit na ten den komentované prohlídky jinak 
neotevřených kostelů, jako je Maková hora.

Podzimní focení proběhlo. Luboš Kožíšek ukázal fotky a zmínil, že jsou pro všechny k  dispozici. 
Příští rok chceme zapracovat na fotobance, aby byly fotky k dispozici i ostatním.

6. návštěvnická karta/knížka ve spolupráci s Berounskem (informace, předběžný 
harmonogram)

Návštěvnická knížka – čekají nás změny. Knížku spojíme v následující sezóně s Berounskem – 100 
slev Berounska, Brd a Podbrdska. Každá DMO dělá jinak distribuci knížek – Berounsko primárně v 
ubytovacích zařízeních, to bychom částečně mohli udělat také, ale jinak zachováme systém knížky 
ke vstupnému. Každá DMO bude mít volnou ruku jak v tisku, tak v počtu výtisků, každá DMO si 
tisk zafinancuje sama. V následující sezóně bude ještě tištěná, pak už v digitální formě, v aplikaci. 
Už máme domluveno setkání se třemi společnostmi, které nám objasní způsoby fungování mobilní 
verze turistických knížek– zmapujeme tak trh a budeme vědět více. Luboš Kožíšek bude průběžně o 
tomto tématu informovat.

7. info z centrály, podklady, výstupy z press tripu (AVE hodnota)

SCCR od nás chce na seznam významných událostí, které se uskuteční v příštím roce. Se 
zúčastněnými členy proběhl brainstorming na toto téma a vzešlo z toho, že:

Dvořák bude mít výročí 110 let od úmrtí

Juráček – režisér, který vystudoval ve stejné době jako Forman (byl k němu přirovnáván), ale kvůli 
podpisu Charty 77  nemohl působit,  by mohl být zmíněn

Smetana, Dvořák, Jakub Jan Ryba – Rok české hudby 2024

Fam trip – AVE hodnota za 4 články je přes milion korun. AVE hodnota je metoda pro měření PR 
aktivit, kterou lze vypočítat kolik finančních prostředků bylo ušetřeno v porovnání s placenou 
inzercí. Více informací ohledně tohoto konkrétního press tripu zaslal Luboš Kožíšek všem 
zúčastněným členům na e-mail.

8. průběžné info ohledně dotace z MMR

Video – uzavření dotace – dodána faktura, transakce z banky o zaplacení, žádost o souhlas na 
ministerstvu na použití loga. Musí to být do konce listopadu komplet uzavřené na čerpání dotace. 



Video je na youtube Příbrami - neveřejné. Musíme zvážit zda ho chceme umístit na kanály hned 
nebo na začátku sezony. Zuzana Kučerová má lepší zkušenost se začátkem sezóny. Všichni s tímto 
postupem souhlasí u toho tří minutového videa, ale padl návrh  dávat ochutnávky v podání kratších 
videí. Musíme ještě vymyslet, kdy, jak zveřejnit….

9. různé

V MAS Jince mají valné shromáždění 7.12, budou tam projednávat vstup do spolku TO Brdy a 
Podbrdsko.  My máme členskou schůzi 8.12. Anetu Palkovou zajímal vhodný administrativní 
postup při vstupu do spolku. Jaký harmonogram zvolit, abychom na členské schůzi popřípadě 
rovnou mohli vstup MAS Jince projednat.

Další schůzka online nebo až po novém roce.

Úkoly:

Kontaktovat se s panem Poláčkem z Památníku Antonína Dvořáka a zeptat se ho, co plánuje na 
nadcházející sezónu, když je Rok hudby.

Jednání pracovní skupiny skončilo v 16:00 hod.

V Příbrami dne 24.11.2023  Zapsala: Bc. Tereza Martanová


